
Dames en heren leden van de commissie grondgebied, 

 

Afgelopen week zijn wij benaderd door een van de vrijwilligers 
van de dorpsraad Bennebroek omtrent de situatie aan de 
Leidsevaart. Het gaat hier om het gegeven het fietspad langs de 
Leidsevaart vanaf de Stationsbrug t.o.v. de Bekslaan door te 
trekken tot halverwege de Leidsevaart, en de aanwezige 
parkeerplaatsen te verplaatsen naar de zijde van de woonhuizen, 
zoals dit ook het geval was in de jaren 80 van de vorige eeuw.  

 

Dit is onaanvaardbaar en ik wil u hierbij mede namens mijn vrouw 
laten weten dat wij hier absoluut op tegen zijn. Wij wonen nu 40 
jaar aan de Leidsevaart en naar ons idee zou dit de 
verkeerssituatie op de Leidsevaart aanzienlijk verslechteren, 
zeker omdat er een "knip" in de weg komt ter hoogte van nr. 29 
en er totaal geen rekening is en wordt gehouden met 
overstekende fietsers, voetgangers (zowel ouderen als kinderen 
en mensen met een beperking) naar de Stationsbrug tegenover 
de Bekslaan. Wij zijn, en met ons meerdere bewoners van de 
Leidsevaart, van mening dat er over dit plan niet genoeg is 
nagedacht en de consequenties niet goed zijn onderzocht.  

 

Verder is het zo dat dit onderwerp al eerder aan de orde is 
geweest en dat hier een aantal jaren geleden (in 2018 en 2019) 
met de medebewoners een gesprek is geweest met de heer van 
der Veldt als raadslid voor het CDA van de gemeente 
Bloemendaal. De destijds besproken zaken zouden in een 2e 
schetsontwerp worden aangeboden aan en besproken met 
belanghebbenden, maar dat is om welke redenen dan ook nooit 
gebeurd. Des te groter is onze verbazing dat het conceptplan nu 
behandelt gaat worden in de commissie grondgebied en op een 
later tijdstip in de gemeenteraad. Destijds is afgesproken dat er 
inspraakrondes zouden komen, maar daar is tot nu toe niets van 
gekomen. 

 

Dat er iets aan de veiligheid van de Leidsevaart moet gebeuren, 
daar zijn wij en velen met ons het wel mee eens. En ook de 
Stationsbrug zou flink moeten worden aangepakt, want deze 
verkeert na 40 jaar in een deplorabele staat.  

 

Ons voorstel zou zijn dat de commissie grondgebied dit voorstel 
van de agenda haalt om het plan opnieuw te bespreken met de 



bewoners van de Leidsevaart in zowel Bennebroek als 

Vogelenzang.  

 

Met vriendelijke groet,  

 


